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1.§ 
Par 2023.gada 22.augusta Izglītības un sporta komitejas lēmuma (protokols Nr.7, 

3.§) izpildes gaitu 
 

Ziņo Andrejs 
Radzevičs: 

Ar 2023.gada 22.augusta Izglītības un sporta komitejas lēmumu, 
administrācijai tika uzdots tikt galā ar remontdarbu tāmēm un visu 
procesu uz jauno mācību gadu. Pamatojoties uz šo, izpilddirektors 
izdeva rīkojumu, kurā ir noteikti dažādi uzdevumi. Pēc sajūtām, 
viens uzdevums jau ir izpildīts. Dokumentā ir vēl citi rīcības 
pasākumi. Uz sēdi bija uzaicināts Attīstības un uzņēmējdarbības 
daļas vadītājs, ņemot vērā rīkojuma 3.punktu par tāmēšanas 
uzdevumu. Daļas vadītājs nevarēja ierasties, par to visu zina 
Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Ziņo Ginta Kampare: Rīkojuma pirmā sadaļa noteica to, ka jāveic vajadzību 
apkopojums. Tas ir veikts un nosūtīts Attīstības un 
uzņēmējdarbības daļai līdz 29.septembrim. Darbs notika samērā 
raiti un jau 26.septembrī šis apkopojums tika nosūtīts, lai varētu 
sākt pildīt rīkojuma 3.punktu. Šobrīd ir uzsākta tāmēšana, bet 
diemžēl rodas kavēšanās darbinieka darbanespējas dēļ. Bija 
paredzēts, ka tieši šis darbinieks veiks tāmēšanas darbus. Pēc 
Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītāja teiktā, viņi ir raduši 
risinājumu. Šodien ar mani vēl sazinājās daļas darbiniece Aija 
Vītoliņa, kura lūdza papildināt ar kontaktpersonu sarakstu, pie 
kurām jāvēršas, lai uzsāktu tāmēšanas darbus. Tas stundas laikā 
tika izdarīts un nosūtīts. Pēc manā rīcībā esošās informācijas, 
kādā iestādē jau ir būts. Lielākie darbi vēl priekšā. Vēl daļas 
vadītājs raksta, ka tiek domāts par papildus resursu piesaisti. Viņi 
domā, ka izpildīs. 

Andrejs Radzevičs: Saskaņā ar izpilddirektora rīkojumu, termiņš 10.novembris ir 
loģisks, ņemot vērā budžeta plānošanas procesu. Uzdotais 
apjoms arī ir diezgan liels - trīs līdz piecas prioritātes. Te ir tās 
bažas. Diviem cilvēkiem fiziski satāmēt... 

Ginta Kampare: norāda, ka faktiski ir 44 prioritārās lietas, jāuztaisa 44 tāmes. 

Linards Tiļugs: Vai process jau ir uzsācies, vai kaut kas ir gatavs? 

Ginta Kampare: atbild, ka gatavs vēl nav nekas. 

Andrejs Radzevičs: konstatē, ka Izglītības pārvalde ir laicīgi izpildījusi. Jautājums ir par 
rīkojuma 2.punktu - vai tas tika veikts? 

Ginta Kampare: atbild, ka diezgan ātri. Otrais punkts ir ar dzeltenu iekrāsotās 
prioritātes. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka jālūdz vēlreiz administrāciju iesaistīties, lai nodrošinātu 
papildus resursus. 

Ginta Kampare: norāda, ka prioritātes ir dažādas. Ir telpu remonti, ir arī 
labiekārtošana, vairākas iestādes ar elektroinstalācijām. Katra no 
tām paredz kādu tāmi. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka atsevišķi pasākumi ir diezgan ietilpīgi. 



Ginta Kampere: norāda, ka Izglītības pārvalde tikai apkopoja. Mums nebija nekāda 
kritiskā vērtēšana par prioritātes nepieciešamību. 

Andrejs Radzevičs: jautā, vai nebūs tā, ka speciālisti izdarbosies, aprēķinās un pēc 
tam pateiks, ka to veiks citu gadu? Vai būs efektīva mūsu 
cilvēkresursu izmantošana? Kurš vēl varētu iesaistīties tajā 
kritiskajā izvērtēšanā un vēlreiz prioritizēšanā? 

Laila Roga: norāda, ka katra izglītības iestāde ir izgājusi cauri savām 
nepieciešamībām. Vismaz mēs tā darījām. Arī, kad bija jāizvēlas 
viena pirmā prioritāte, kur situācija ir visbēdīgākā. Tas ir saistīts 
gan ar Būvvaldi, gan Veselības inspekciju, jo tie sniedz savus 
atzinumus. 

Ginta Kampare: norāda, ka, piemēram, Vaiņodē siltummezgla rekonstrukcija. 
Noteikti vajadzīgs, bet noteikti nav lēts pasākums. Varbūt no šīm 
prioritātēm ir jāizvērtē lielākās, fasādē, kas varbūt iet kādos citos 
projektos, kam varbūt šobrīd nav jāparedz nauda izglītības 
iestādes budžetā. 

Andris Jankovskis: jautā, vai mēs tāmējam tās prioritātes, kas iekrāsotas dzeltenā 
krāsā? 

Ginta Kampare: apstiprina, ka jā. 

Linards Tiļugs: norāda, ka iespējams jāizskata iespēja kādu tāmētāju paņemt kā 
ārštatu. Manuprāt, tāmes vajag uztaisīt visas. Tikai pie budžeta 
mēs sapratīsim, kuras ir tās lietas, ko mēs nevaram pacelt. Tagad 
to nevar prognozēt, kā tas izskatīsies. Varam turēt rezervē tās, ko 
var no Eiropas Savienības fondiem nofinansēt. Mums vienkārši ir 
jābūt gataviem. 

Aivars Priedols: norāda, ka būtu jāremontē tur, kur mēs to naudu visvairāk 
zaudējam. Varbūt tajā siltummezglā ieguldījums ir lielāks, tur ir 
lielāka atdeva, un varbūt inženieri, saņemot šo pasūtījumu, var 
izlaist dažu dienu izbraucienā, apmeklējot skolas. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka jāvērtē individuāli. Kopējā baža ir tā, ka laiks ir īss. 
Attīstības un uzņēmējdarbības daļā ir viens cilvēks palicis, kas to 
spēj paveikt. Par ārpakalpojumu nav īsti skaidrības. 

Aivars Priedols: jautā, kā ar būvvaldi? 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka būvvalde vairāk ir ar pozīciju, ka viņi ir kontrolējoša 
institūcija. Varbūt tu no sava punkta redzi, kā to procesu varētu vēl 
efektivizēt, lai iepirkumus varētu sludināt februāra mēnesī. 
Kopumā izglītības iestādes ir piegājušas ļoti atbildīgi. Vienīgais, ka 
nākotnē varētu kvalificēties uz struktūrfondiem, tā ir siltināšana. 
Neredzu programmas, kur mēs varēsim risināt skolu ikdienas 
problēmas. Vai nav jāveido kāda vadības grupa, kur ir Izglītības 
pārvalde, Attīstības un uzņēmējdarbības daļa, izpilddirektors, 
Iepirkumu nodaļa 

Ginta Kampare: norāda, ka diezgan daudzās vietās ir tualešu remonti. Tā ir 
nepieciešama lieta, jo ir prasības, kas jāievēro. 



Andrejs Radzevičs: norāda, ka iespējams ir jāveido kāda vadības grupa, kam tas visu 
laiku ir fokusā. 

Aivars Priedols: ierosina, lai domes priekšsēdētāja vietnieks A.Jankovskis sasauc 
grupu. Un vēl, lai domes sēdē informē, cik tālu ir. 

Andrejs Radzevičs: ierosina lūgt domes priekšsēdētāja vietniekam A.Jankovskim 
izveidot vadības grupu šī procesa virzīšanai. Iepriekšējie lēmumi 
šo procesu ir stimulējuši. Izglītības jomā notiek kaut kas organizēti, 
citām iestādēm skauž. 

Andreja Radzeviča priekšlikums: Lūgt vietniekam A.Jankovskim izveidot vadības grupu 
prioritāšu izvērtēšanai kā arī procesa vadībai; par rezultātiem ziņot 
domes sēdē. 

 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Lūgt vietniekam A.Jankovskim izveidot vadības grupu 
prioritāšu izvērtēšanai kā arī procesa vadībai; par 
rezultātiem ziņot domes sēdē. 

  

Linda Leja: norāda, ka Attīstības un uzņēmējdarbības daļai būs jāizvērtē, kur 
būs nepieciešama projektēšana, vai tur vajag tāmēt vai noteikti 
tikai aptuvenās izmaksas. Projektēšanai mums ir vispārīgā 
vienošanās, kuras ietvaros varēs projektus pasūtīt. Jāizvērtē, vai 
var paspēt projektēt un arī izbūvēt. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Lūgt vietniekam A.Jankovskim izveidot vadības grupu 
prioritāšu izvērtēšanai kā arī procesa vadībai; par 
rezultātiem ziņot domes sēdē. 

 
2.§ 

Par mācību līdzekļu iegādi Dienvidkurzemes novada izglītības iestādēs 
 

Ziņo Linda Leja: informē, ka ir sagatavota instrukcija. Ar rīkojumu tā ir nodota 
Izglītības pārvaldei, kura arī ir informējusi izglītības iestādes. 
Nepieciešamības gadījumā tiks veiktas arī apmācības. Instrukcijā 
viss sīki ir aprakstīts, kas un kā ir jādara. 

Andrejs Radzevičs: jautā, vai nav nepieciešami grozījumi nolikumos? 



Linda Leja: atbild, ka ar rīkojumā ir viens punkts, ka mācību grāmatu iegādei 
nebūs nepieciešams saskaņojums turpmāk katram pasūtījumam 
ar izpilddirektoru. 

Ginta Kampare: norāda, ka rīkojums ir noteikts, ka līgums ir saskaņojums ar 
Izglītības pārvaldes vadītāju. 

Andrejs Radzevičs: jautā, cik ilgi darbosies vispārīgā vienošanās? 

Linda Leja: atbild, ka līdz summas izlietojumam vai divi gadi. Summa ir kāda 
pus miljons. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka process ir vienkāršots. Vakar dzirdēju no vienas 
personas, ka šis process ir izdarīts labi. 

Ginta Kampere: norāda, ka vēl jāskatās, kā tiks galā ar dokumentu vadības 
sistēmu Lietvaris. Nākamajā nedēļā ir skolēnu brīvlaiks, 
Personāla daļa, Administratīvā daļa un arī grāmatvedība organizē 
klātienes kursus, kur plānota tieša apmācība darbam ar 
programmām. Domāju, ka nākamā nedēļa būs vērtīga. Iepirkumu 
nodaļas izstrādātā instrukcija ir ļoti konkrēta, pa soļiem. Iestādes 
jautājumu gadījumā var griezties Izglītības pārvaldē. Šeit lielāka 
atbildība iestādes vadītājam. Viņi varēs izvēlēties tās grāmatas, 
ko grib. Tāpat paši būs atbildīgi par skaitu. Līguma paraugs arī ir 
sagatavots, atliek ierakstīt tikai savus datus. 

Linards Tiļugs: jautā, kāpēc no vispārīgās vienošanās ir izkritusi Zvaigzne ABC? 

Linda Leja: atbild, ka viņi nepieteicās iepirkumam, neiesniedza piedāvājumu. 

 
Komitejas locekļi dzirdēto pieņem zināšanai un atzīst, ka uzdevums ir paveikts. 
 

3.§ 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu direktoru , pirmsskolas 
izglītības iestāžu vadītāju, vietnieku un pedagogu darba samaksas un sociālo 

garantiju nolikums 
 

Ziņo Ginta Kampare: ir izstrādāts Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības 
iestāžu direktoru, pirmsskolas izglītības iestāžu vadītāju, vietnieku 
un pedagogu darba samaksas un sociālo garantiju nolikums. 
Vienīgi pēc iesniegšanas, pati esmu pamanījusi kļūdu attiecībā uz 
sadaļu par izglītības iestāžu vadītāju novērtēšanu - esmu 
sajaukusi pakāpes. Es gribētu veikt labojumus šajā sadaļā. 

Andrejs Radzevičs: jautā, vai ir kāda finansiāla ietekme? 

Ginta Kampare: atbild, ka papildus finansiāla ietekme tā nav. Tas ir piešķirtais 
finansējums gan pašvaldības budžeta ietvaros, gan mērķdotācijas 
ietvaros. 

Linards Tiļugs: jautā par 32.punktu - vai tas nedublē pašvaldību sociālo garantiju 
nolikumu? 

Ginta Kampare: atbild, ka tas nolikums neattiecas uz pedagogiem. 

Andrejs Radzevičs ierosina Uzdot Izglītības pārvaldes vadītājai līdz domes sēdei 
precizēt kārtību. 



Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 
Uzdot Izglītības pārvaldes vadītājai līdz domes sēdei 
precizēt kārtību. 

 

 
Andrejs Radzevičs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu uz domes sēdi. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 

Virzīt lēmuma projektu "Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestāžu direktoru , pirmsskolas 
izglītības iestāžu vadītāju, vietnieku un pedagogu 
darba samaksas un sociālo garantiju nolikums" ar 
labojumiem tālākai izskatīšanai domes sēdē. 

 
4.§ 

Par mūžiglītības iestāžu / sistēmas attīstību Dienvidkurzemes novadā 
 

Ziņo Andrejs 
Radzevičs: 

norāda, ka ņemot vērā, ka ir stājušies spēkā grozījumi 
Profesionālās izglītības likumā, ir parādījušās zināmas 
neatbilstības. Bija sagatavotas prezentācijas par situāciju 
kopumā. Lai iezīmētu nākamo virzību, būtu jāsniedz informatīvs 
ziņojums, kas notiek ar mūžizglītību. 

Ziņo Eva Krastiņa - 
Pucena: 

ir saņemta vēstule no Izglītības kvalitātes valsts dienesta, kuri 
vērsa mūsu uzmanību par to, ka ir stājušies spēkā grozījumi 
Profesionālās izglītības likumā, kas nosaka piecus profesionālās 
izglītības iestāžu statusus. Ko tas nozīmē Grobiņas pieaugušo 
izglītības centram? Ja mēs vēlamies palikt šī izglītības iestāde, tad 
mums ir jāizvēlas viens no šiem pieciem statusiem. Mums atbilst 
profesionālās tālākizglītības centrs. Bet tas nozīmē, ka mums šī 
iestāde ir jāakreditē un jāveic programmu licencēšana. Bet ņemot 
vērā pašreizējos resursus, pašreizējo finansējumu, mums radās 
ideja, ka pagaidām pieaugušo izglītības centru drīzāk pārveidot un 
izveidot kā koordinācijas centru pa visu novadu. Pašlaik par to vēl 
tiek domāts, runāts, diskutēts. Iegūsim arī vēl papildus informāciju 
no Ventspils un Kuldīgas kolēģiem, kā viņi rīkojās. 

Laila Roga: norāda, ka tas ir ļoti būtisks lēmums. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka tika pārrunāts, ka tālākizglītības centrs varētu būt 
dažādos statusos vai kā atsevišķi, vai kā Izglītības pārvaldes 



sastāvā. Šajā brīdī tālākizglītības piedāvājums ir ļoti plašs no 
dažādiem struktūrfondiem, gan no Nodarbinātības valsts 
aģentūras. Un iespējams vairāk kā koordinējoša, kas virza, 
informē, uzrunā sabiedrību, lai iesaistās. Un ja tas darbotos zem 
novada izglītības, tas neasociētos ar vienu vietu, bet ar visu 
novadu. Tika pārrunāts, kā iesaistīt sabiedrību. 

Laila Roga: jautā, vai šis pieaugušo centrs mums novadā ir vienīgais ar šādu 
statusu? 

Ginta Kampare: apstiprina, ka jā. 

Eva Krastiņa - 
Pucena: 

norāda, ja mēs gribam saglabāt izglītības iestādes statusu, tad 
jāpieņem lēmums, jāmaina statuss uz profesionālās tālākizglītības 
centru. Pagaidām neesam izlikta no reģistra, bet ja mēs 
nerīkosimies, tas var arī notikt. 

Linards Tiļugs: norāda, ja tiks veidots koordinācijas centrs, jebkurā gadījumā 
izņems no reģistra. 

Ginta Kampare: norāda, ka izglītības iestādes statusu nevajag, jo mums ir 
sadarbības līgums ar Liepājas valstspilsētu. Liepājas valstspilsētā 
šī mūžizglītība ir vesels centrs, kur piedāvājums ir plašs. Atstāt 
tieši kā koordinējošo - arī tam būs nepieciešams cilvēkresurss. 
Jādomā, kā šo struktūru izveidot. Pašreiz tas darbinieks, kas ir, 
veicis lielu izpēti un viņai ir informācija, kā šī pieaugušo izglītība 
notiek novadā. Izejot no tā, viņa redz piedāvājumu / pieprasījumu. 
Veidot kā koordinējošu struktūru. Jautājums, protams, ir pie kā 
viņa pieder? 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka pirmais ir no jums piedāvājums. Nebūtu pareizi mums 
uzspiest. Ja izglītības iestāde, tad jābūt akreditētām programmām. 
Ja veido iestādi, tur vadītājs, visādi ierobežojumi. 

Laila Roga: norāda, ka līdzīgi kā mums ir jauniešu lietu koordinators, ir arī 
pieaugušo lietu koordinators. 

Linards Tiļugs: norāda, ka tas skan diezgan loģiski. Ko koordinēs šis 
koordinācijas centrs? Kursus? 

Ginta Kampare: norāda, ja zem izglītības pārvaldes ir pieaugušo izglītības centrs, 
tad tas ir tāpat. Jaunatne iesaistās projektos, veido projektus, 
veido pasākumus pa visu novadu. Tāpat meitenes strādā pie 
normatīvo aktu izstrādes. Tāpat arī noteikti strādātu pieaugušo 
izglītības darba speciālists - apzinātu piedāvājums, sadarbības ar 
Liepājas valstspilsētu, jāizveido tīkls informācijas apmaiņai 

Andrejs Radzevičs: jautā, vai sapratis pareizi - Liepājā arī nav iestāde? 

Ginta Kampare: atbild, ka viņiem ir nodaļa pie pārvaldes. 

Andrejs Radzevičs: norāda, ka tagad lielākā dilemma ir - vai tā ir iestāde vai izglītības 
iestāde? Pat Liepāja nav veidojusi atsevišķu iestādi. 

Ginta Kampare: norāda, ka to vajadzētu sakārtot šogad, lai nākamā gada budžetu 
var saplānot. 

Andrejs Radzevičs: īsumā informē A.Priedolu par jautājuma būtību. 



Andrejs Radzevičs ierosina Uzdot Izglītības pārvaldei sagatavot dokumentu kopumu, lai 
veiktu pieaugušo izglītības koordinējošu funkciju Izglītības pārvaldes 
sastāvā un iesniegt izskatīšanai novembra mēneša Izglītības un 
sporta komitejas sēdē. 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 

Uzdot Izglītības pārvaldei sagatavot dokumentu kopumu, 
lai veiktu pieaugušo izglītības koordinējošu funkciju 
Izglītības pārvaldes sastāvā un iesniegt izskatīšanai 
novembra mēneša Izglītības un sporta komitejas sēdē. 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
 
Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa 
 


